
  Protokoll från 

Falköpings Trädgårdsförenings 

Årsmöte 2023 

 
 

Tid: 22 februari, kl 18.30 

Plats: Kommunens Daglig Verksamhet,  

Frejagatan 6, Falköping 
 

 

 

 

1. Röstlängden fastställdes. 

2. Till ordförande för årsmötet valdes Eva-Marie Stålhammar och till sekreterare Anneli 

Karlsson. 

3. Till protokolljusterare och rösträknare valdes Annika Olausson. 

4. Årsmötet förklarades stadgeenligt utlyst. Inbjudan har stått både i programmet, på vår 

hemsida, på Facebook och gått ut via medlemsmejl. 

5. Verksamhetsberättelsen redogjordes av Anneli Karlsson och den ekonomiska 

redovisningen av Ingalill Andersson.  

6. Årsmötet fastställde resultat- och balansräkningen. 

7. Revisorernas berättelse lästes upp av Birgitta Lundin. 

8. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

9. Val av ny ordförande. Varken valberedningen eller årsmöte hade något förslag. 

Årsmötet tog därför beslut om att istället välja en extra ledamot på ett år. 

10. Till styrelsen omvaldes för två år Anneli Karlsson, Eva Herbertsson och Yvonne 

Andersson. Sofia Czerkinsky nyvaldes för två år. 

11. Till revisorer omvaldes Birgitta Lindh och Birgitta Lundin, och till suppleant valdes 

Barbro Holm. 

12. Årsmötet beslutade att det räcker med två personer i valberedningskommittén. Till 

valberedningen nyvaldes Ewa Ahlberg ensam till att börja med och Ewa kommer sen 

vara den som är sammankallande. 

13. Årsmötet tog beslut om att reseersättningen höjs med 5 kr/mil till 25 kr/mil. 

14. Årsmötet har inte fått in några motioner eller propositioner. 

15. Årsmötet godkände budgetförslaget. 



16. Årsmötet tog beslut om att årsavgiften för 2023 ska vara oförändrad med 340:- per 

medlem och 50:- för familjemedlem och dubbelmedlem. 

17. Övrigt 

Lotta Ljung berättade om de kommande programpunkterna. Det finns 9 platser kvar på 

bussresan som bland annat går till Maleviks Rosenträdgård i Kungsbacka kommun. 

Annika Olausson frågade om det var någon som var intresserad av att vara med i en 

trädgårdsring och lista skickades runt. I dagsläget finns det två trädgårdsringar som är 

aktiva. 

Elin Liljebäck Nilsson berättade om kommunikationsgruppen och dess uppgift att få 

engagerade medlemmar. Hon tog även upp att styrelsen bestämt att avveckla Facebook-

gruppen Trädgårdssnack och jobba mer med föreningens vanliga Facebooks-grupp och 

Instagram. 

Annika Olausson berättade om Malta Johannas marknad som vi blivit inbjudna att 

medverka vid under sommaren, som i år kommer vara på Järnvägstorget, då Stora torget 

är under ombyggnad. 

Därefter lottades det ut några fina vinster i närvarolotteriet. (22 närvarande) 

Under årsmötesförhandlingarna bjöd föreningen på smörgåstårta. 

Eva-Marie Stålhammar avgick som ordförande, och avtackades med presentkort på 150 

kr. 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

Anneli Karlsson   Annika Olausson 


